
                                                                              Protokół  Nr 25/13
                                                                   z posiedzenia komisji rewizyjnej 
                                                                 odbytego dnia 24  kwietnia 2013 r.
                                                                 w sali konferencyjnej urzędu gminy 

Rozpoczęcie posiedzenia godz.  8 00

              Zakończenie posiedzenia godz.10 10

Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda, która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu.
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz, Zastępca Wójta Jerzy Makowski .
W posiedzeniu uczestniczył Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal  .
Ponadto w posiedzeniu komisji wzięli udział również mieszkańcy gminy .
Na  podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum,  przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie.
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując materiały w 
tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty.
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej:
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 26 kwietnia   2013 roku 
4.Analiza wydatków na płace, nagrody,szkolenia i delegacje służbowe Biblioteki Publicznej Gminy 
   Stargard Szczeciński z siedzibą w Klępinie . 
   Opinia komisji na sesję    
5.Analiza i ocena przeprowadzonych przetargów w 2012 roku 
   Opinia komisji na sesję 
6.Sprawy różne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyżej.
Ad.2
Protokół  z posiedzenia komisji  nr 24/13 z dnia 27 marca  2013 r. został przyjęty jednogłośnie bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodnicząca  komisji  Agnieszka Lenda odczytała  projekty uchwał  przygotowane pod obrady
najbliższej sesji,  komisja  zapoznała się  z uzasadnieniami, przeanalizowała  je   i  zaopiniowała jak
niżej : 
- projekt uchwały Nr XXVIII/249/13 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Stargard
  Szczeciński 
 - projekt uchwały Nr XXVIII/250/13 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Stargard
  Szczeciński 
Wójt Gminy – przedstawił uzasadnienie do w/w projektów uchwał .
Członkowie komisji uwag nie wnieśli i 3 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowali oba projekty 
uchwał . 
- projekt  uchwały Nr XXVIII/251/13  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/183/12 Rady Gminy
Stargard  Szczeciński  z dnia 26 października 2012 roku.
Komisja projekt uchwały 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała.  
-  projekt   uchwały  w  sprawie  stanowienia  o  kierunkach  działania  Wójta  Gminy  Stargard
Szczeciński.
Przewodnicząca komisji zabierając głos odnośnie w/w projektu uchwały  m.in. powiedziała o 
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rozpoczętych  procedurach  odnośnie  lokalizacji  farm  wiatrowych  w  obrębie   Poczernina  i
Warchlina  .W dalszej  wypowiedzi  przewodnicząca  powiedziała  o  doprecyzowaniu  zapisu,  aby
mieszkańcy posiadali możliwość wyrażenia swojej woli .
Pani Wiesława Kuśnierz odnosząc się do propozycji przewodniczącej komisji o doprecyzowaniu
zapisu  zaproponowała  rozwiązanie  zapisane  w  uchwale  Rady  Miejskiej  w   Gryfinie,  gdzie
mieszkańcy mogą wyrazić pisemną zgodę na mniejszą odległość  lokalizacji farm wiatrowych niż
jest zapisana w uchwale .
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal zabierając głos  m.in.  powiedział,  że na zebraniu
wiejskim  w  Poczerninie  nikt  praktycznie  z  mieszkańców   nie  sprzeciwił  się lokalizacji  farm
wiatrowych i dodał,że dopóki nie ma rozwiązań ustawowych to trudno podjąć decyzję .
Komisja zapoznała się z opinią- wnioskiem  komisji socjalnej- porządkowej odnośnie w/w projektu
uchwały.
Obecna na posiedzeniu komisji Pani Wiesława Kuśnierz powiedziała, dlaczego tak zainteresowani
są  od  dwóch  lat  sprawą  lokalizacji  farm  wiatraków  i  powiedziała,  że  prawidłowa  odległość
posadowienia   farm wiatrowych tj.   odległość liczona od strefy zabudowy mieszkaniowej   danej
miejscowości i przypomniała,że na podstawie decyzji o warunkach zabudowy  mogą być stawiane
farmy wiatrowe 
Komisja  jednogłośnie  poparła  wniosek  komisji  socjalno-porządkowej  i  oświaty  o  wycofaniu
projektu  uchwały  z  porządku  obrad   i  dodanie  zapisu  mówiącego  o  terminie  obowiązywania
uchwały i  dodatkowo   doprecyzowanie zapisu mówiącego o  tym,  iż  mieszkańcy gminy mogą
wyrazić pisemną zgodę na mniejszą odległość  lokalizacji farm wiatrowych, niż będzie zapisana w
uchwale .   

-  projekt  uchwały Nr XXVIII/253/13  w sprawie przedłużenia  czasu obowiązywania taryfy dla
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków – komisja  3 głosami „za”
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
- projekt  uchwały  Nr XXVIII/254/13 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
Komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .     
-  projekt   uchwały Nr  XXVIII/255/13  w sprawie  wyrażenia  zgody na zawarcie   porozumienia
międzygminnego – komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
- projekt uchwały Nr XXVIII/256/13  w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia programu
opieki nad zwierzętami bezdomnymi  oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
 Stargard Szczeciński  w 2013 roku – komisja  3 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały,
projekt  uchwały Nr XXVIII/257/13  w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – komisja 3 głosami
„za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Ad.4
Przewodnicząca  komisji  poprosiła  o  dyskusję  odnośnie  przygotowanej   informacji  mówiącej  o
wydatkach  poniesionych  na  płace,  nagrody,  szkolenia,  delegacje  służbowe  przez  pracowników
Biblioteki Publicznej Gminy Stargard Szczeciński w roku 2012 . 
Obecny  na  posiedzeniu  przewodniczący  rady  m.in.  powiedział,że  są  zadania  określone  do
wykonania,  ale  zdaniem przewodniczącego  te   zadania   należałoby  poszerzyć.  Przewodniczący
powiedział  o  wybudowanych  i  wyremontowanych  świetlicach  wiejskich,  które  nie  mogą  być
zamknięte, o złym stanie technicznym świetlicy w Tychowie . 
Komisja po  dokonaniu analizy i dyskusji przyjęła opinię w brzmieniu jak niżej : 
Komisja Rewizyjna po dokonaniu  na podstawie przygotowanej informacji analizy  wydatków na
płace, nagrody,  szkolenia i  delegacje służbowe w roku 2012 pracowników Biblioteki  Publicznej
Gminy Stargard Szczeciński – informację przedstawioną przyjęła .
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.5
Na podstawie przedstawionej informacji na temat zamówień publicznych przeprowadzonych w 2012
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roku   członkowie  komisji   dokonali  analizy  wyboru  wykonawców wyłonionych  w  przetargach
nieograniczonych na  przedstawione    zadania .  W trakcie dyskusji  komisja m.in.   stwierdziła,że
głównym czynnikiem decydującym o  wyborze wykonawcy była  cena i wybierany był wykonawca
z   najtańszą ofertą. 
Po dyskusji komisja przyjęła opinię w brzmieniu jak niżej : 
Komisja Rewizyjna na  podstawie  przedłożonej  informacji  dokonała  analizy i  oceny zamówień
publicznych przeprowadzonych w 2012 roku . Komisja informację przyjęła .
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.6 
Radny  Zdzisław  Michałek  –  zapytał  o  realizację  zadania  dotyczącego  budowy  oświetlenia  w
Małkocinie i dodatkowo poinformował o złym stanie drogi na odcinku Małkocin-Grabowo .
Wójt Gminy odpowiadając m.in. poinformował   o informacji pisemnej  Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony  Środowiska   mówiącej,że  gmina  ma  otrzymać  środki  unijne  na  całą kanalizację  w
wysokości 4, 8 mln zł i zostaną podzielone m.in. na spłatę kredytu, a pozostały podział tych środków
będzie poprzedzony dyskusją i zatwierdzony uchwałą rady . 
Kolejno  wójt  powiedział  o  propozycjach  przedstawionych przez  Starostwo Powiatowe odnośnie
zamiany  dróg  tj.  przekazania lub  przyjęcie  i  tutaj  wójt  wymienił  jakie  to  mają  być   drogi,
poinformował  również  o  konieczności  remontu  mostu  na  wjeździe  do  miejscowości   Witkowa
Drugiego . Na temat  propozycji  Starostwa  będzie dyskusja  i zatwierdzenie ostateczne w formie
uchwały rady – dodał wójt . 
Wójt Gminy poinformował o sytuacji budynku nr 50 w Żarowie gdzie zawaliła się ściana szczytowa
od strony budynku gospodarczego, a mieszkająca w tym samym budynku po drugiej stronie rodzina
Janeckich nie chce się wyprowadzić  mimo, iż  wskazano  tej  rodzinie  propozycję  zamieszkania  w
pomieszczeniach po byłej bibliotece w Klępinie, mimo odmowy   gmina  będzie szukać mieszkania
w innym miejscu . 
Radny Marian Góra poruszył temat zakupu kostki na położenie chodnika w Witkowie Pierwszym ze
środków sołeckich,  aby osoba dokonująca zakupu wymierzyła powierzchnię  położenia kostki   i
koniecznie wjazdy, a następnie  zapytał gdzie  kostka będzie kupowana.
Wójt Gminy odpowiedział,że zakup kostki odbędzie się zgodnie z obowiązującymi przepisami .
Radny  Marian  Góra  poinformował  ,że  na  terenie  byłej  jednostki  działają  firmy,  a  brak  tam
kanalizacji  .      
W trakcie  dyskusji  Pan  Roman  Kuśnierz  poinformował  o  Sympozjum,  które  ma się  odbyć  w
Małkocinie i zapytał  czy gmina zainteresowana byłaby geotermią. 
Wójt Gminy  odnosząc się do tematu geotermii powiedział m.in.  o możliwości  dofinansowania ze
środków   unii europejskiej  na pompy cieplne i  to ,że jest   zainteresowanie  tym tematem  gminy
biorąc  pod  uwagę  szkoły.  Kolejno  wójt  odpowiadając  na  pytanie  Pana  Roman  Kuśnierza
poinformował o toczących się postępowaniach sądowych  i niektórych wyrokach zakończonych już
spraw    z Spółką Energy on West odnośnie inwestycji „Farma Wiatrowa Grabowo – Małkocin „ .
Ad.7 
Wobec wyczerpania porządku  Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda podziękowała wszystkim
za udział i zamknęła  posiedzenie.

Protokołowała :                                                                               Przewodnicząca Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                 Agnieszka Lenda 
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